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Protokół Nr 28/2022 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego,  

w dniu 22 września 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu przy ul. Północnej 15 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 12:15, a zakończyło się o godzinie 14:10. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Arkadiusz Mazepa – Przewodniczący Komisji Finansów, 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, a protokołowała Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu. 

4. Analiza informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za  

I półrocze 2022 roku oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 

5. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Ad. 5 

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu: 

 

5.1 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych w 2022 roku 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że co roku analizowana jest 

sytuacja dotycząca wydatkowanych środków, w miesiącu wrześniu i październiku pojawiają 

się oszczędności w zadaniu dotyczącym rehabilitacji zawodowej osób niepełnosprawnych. 

Proponuje się przeniesieni niewykorzystanych środków na rehabilitację społeczną. 

Przedstawiła i omówiła poszczególne kwoty przedstawione w załączniku do uchwały.  
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Poinformowała, ze niezbędne jest przesunięcie niewykorzystanych środków między 

zadaniami: z zadania „Zwrot kosztów wyposażenia stanowiska pracy dla osoby 

niepełnosprawnej (art. 26e)” kwoty 30.000,00 zł, z zadania „Zwrot wydatków na instrumenty 

i usługi rynku pracy na rzecz osób niepełnosprawnych poszukujących pracy  

i niepozostających w zatrudnieniu (art. 11)” kwoty 7.000,00 zł oraz z zadania 

„Dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych” kwoty 

1.411,40 na zadanie „Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty 

ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnym na podstawie 

odrębnych przepisów (art. 35a ust. 1 pkt 7 lit. c)” o łącznej wysokości 38.411,40 zł. 

Przekazała, że przeniesienie środków na zadanie „Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 

rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom 

niepełnosprawnym na podstawie odrębnych przepisów (art. 35a ust. 1 pkt 7 lit. c)” związane 

jest z dużą ilością wniosków. Średnio wypływa ok. 300 wniosków na to dofinansowanie. Na 

ten moment jest ich 255, przyznano dofinansowanie 234 osobom. Wydatkowano 295 796,04 

zł. W oczekiwaniu na przyznanie dofinansowania jest 14 osób. Zakładamy, że do końca roku 

wpłynie ok. 60 wniosków. Zatem w tym zadaniu środki zostaną w pełni wydatkowane.  

  

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o przesłanie na e-mail informacji na temat składu Powiatowej Rady ds. osób 

niepełnosprawnych oraz kiedy została powołana. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią projektu uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych  

w 2022 roku 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

5.2 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia do realizacji 

powierzonego przez Powiat Choszczeński zadania publicznego polegającego na 

zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Choszczeńskiego usług świadczonych przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy typu D w Barlinku. 

 

5.3 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia do realizacji 

powierzonego przez Powiat Pyrzycki zadania publicznego polegającego na zapewnieniu 

mieszkańcom Powiatu Pyrzyckiego usług świadczonych przez Środowiskowy Dom 

Samopomocy typu D w Barlinku. 

 

5.4 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia do realizacji 

powierzonego przez Powiat Stargardzki zadania publicznego polegającego na 

zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Stargardzkiego usług świadczonych przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy typu D w Barlinku. 

 

5.5 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia do realizacji 

powierzonego przez Powiat Strzelecko-Drezdenecki zadania publicznego polegającego 

na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego usług świadczonych 

przez Środowiskowy Dom Samopomocy typu D w Barlinku. 
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Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotowe projekty uchwał. Przekazał, że z końcem miesiąca lipca zadanie 

prowadzenia na terenie Powiatu Myśliborskiego Środowiskowego Domu Samopomocy dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi typu D zostało powierzone do realizacji dla 

Stowarzyszenia Pomocy Osobom Niepełnosprawnym „BRATEK” w Barlinku. 

Poinformowała, że są przygotowywane pomieszczenia znajdujące się w budynku na ul. 

Gorzowskiej 63A w Barlinku. Zakładamy, że remont zostanie ukończony do końca miesiąca 

listopada br. Od miesiąca grudnia 2022 roku będą już przyjmowani uczestnicy 

Środowiskowego Domu Samopomocy dla osób z zaburzeniami psychicznymi typu D. 

Zwrócił uwagę, ze planuje się przyjąć 30 osób. Część z tych osób jest spoza Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, dlaczego jednostka została powołana? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Odpowiedziała, że była taka potrzeba. Pojawiła się możliwość wnioskowania o środki 

zewnętrzne na utworzenie placówki. Udało się pozyskać środki na utworzenie i prowadzenie 

placówki.  

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poinformowała, że całość zadania wynosi 1 095 540,00 zł 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Poinformowała, że wyłoniono w drodze konkursu jednostkę Stowarzyszenie „BRATEK”  

z Barlinka, która wykona remont i będzie prowadziła Środowiskowy Dom Samopomocy dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi typu D. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Podała informacje na temat prac związanych z przygotowaniem i remontem budynku na ul. 

Gorzowskiej 63A w Barlinku. Zwróciła uwagę, ze Stowarzyszenie do tej pory prowadziła 

edukację dzieci do poziomu gimnazjum. Osoby starsze pozostawały zatem bez wsparcia  

i były zmuszone przebywać w domach, rodzice nie mogli podjąć lub kontynuować 

zatrudnienia itp. Dzięki tej placówce opieka nad nimi może być kontynuowana przez 8 h 

dziennie 5 dni w tygodniu. 

Poinformowała, że na terenie Powiatu Myśliborskiego funkcjonują Środowiskowe Domy 

Samopomocy w Myśliborzu, Osinie i w Dębnie. Jednak są one typu A, B i C. Natomiast 

Środowiskowy Dom Samopomocy typu D jest przeznaczony dla osób ze spektrum autyzmu.  

Jeżeli chodzi o Województwo zachodniopomorskie jesteśmy pionierami w prowadzeniu tego 

typu placówki. Podała informacje o zapotrzebowaniu na tego typu placówkę. Część osób 

zgłoszono z terenu czterech sąsiednich  Powiatów. Podała informacje na temat zasad 

skierowania i umieszczenia osób w placówce.  Aby móc przyjąć osobę z poza terenu Powiatu 

należy zawrzeć stosowne porozumienie, w którym powierza się Powiatowi Myśliborskiemu 

realizację zadania polegającego na zapewnieniu usług świadczonych przez Środowiskowy 

Dom Samopomocy  typu D w Barlinku, mieszkańcom danego powiatu. Poinformowała, ze są 

prowadzone rozmowy z dyrektorami PCPR-ów oraz powiatami. 
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W związku z wnioskami rodziców podopiecznych przygotowane przedstawione uchwały. 

wychodząc z inicjatywą zawarcia porozumień. Złożyła wyjaśnienia dotyczące ustaleń jakie są 

dokonywane w kwestii zawarcia porozumień.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o odpłatność? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że odpłatność za pobyt uczestników w placówce pokrywa Wojewoda. 

Przekazała, że ustawa o pomocy społecznej mówi o odpłatności za uczestnika 

Środowiskowego Domu Samopomocy. Podała informacje na temat wysokości odpłatności za 

jednego uczestnika. Co miesiąc będzie zdawane sprawozdanie o ilości uczestników i na tej 

podstawie Wojewoda Zachodniopomorski co miesiąc będzie przekazywał środki finansowe 

na realizację zadania. 

 

Przewodniczący Komisji– Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy przedsięwzięcie będzie się bilansować, czy Powiat Myśliborski będzie dopłacać 

środki finansowe? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że nie będziemy dopłacać środków finansowych, Stowarzyszenie 

„BRATEK” przedstawi kosztorys utrzymania Środowiskowego Domu Samopomocy. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Poinformowała, że ogłaszając konkurs wykazano, że całość utrzymania placówki będzie 

pokryta przez podmiot realizujący to zadanie. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, na jaki okres czasu był ogłoszony konkurs? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Odpowiedziała, że na okres pięciu lat. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy jakieś środki będą płacone dla Powiatu? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Odpowiedziała, że Stowarzyszenie będzie płacić czynsz za korzystanie z budynku. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy stawka opłat została zmniejszona? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy nie wprowadzono zmian w uchwale o stawkach za 

najem, wiemy jednak, że Stowarzyszenie będzie wnioskować o zastosowanie ulgi ze względu 

na charakter prowadzonej działalności.  
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Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Zwróciła uwagę, że również w czasie remontu wychodzą pewne rzeczy, które nie były 

przewidziane, zostaną one pokryte przez wykonawcę, jednak Stowarzyszenie liczy na 

późniejszą współpracę i ulgę przy rozliczaniu czynszu za najem pomieszczeń. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy wszystkie powiaty podpiszą porozumienie. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poinformowała, że prowadzone są rozmowy z czterema powiatami, jednak  może być 

sytuacja, gdzie przedmiotowe projektu uchwał będą wycofane  

z porządku obrad sesji z uwagi na opóźnienie powiatów w zakresie zatwierdzenia 

przedmiotowych porozumień. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zaproponował, aby nie głosować nad przedmiotowymi projektami uchwał. 

 

5.5 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

Powiat Myśliborski. 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że zmiana uchwały 

podyktowana jest wejściem w życie rozporządzenia Ministra Edukacji i Nauki z dnia  

24 sierpnia 2022 roku zmieniającego rozporządzenie w sprawie wysokości minimalnych 

stawek wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli, ogólnych warunków przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagradzania za pracę w dniu wolnym od 

pracy. Przedmiotowe rozporządzenie wprowadziło uprawnienie do dodatku funkcyjnego dla 

nauczycieli, którym powierzono sprawowanie funkcji mentora. Poinformowała  

o wprowadzonych zmianom w stopniach awansu nauczycieli.  Podała wyjaśnienia dotyczące 

wprowadzanych zmian. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zauważył, że zapisy uchwały zostały uzgodnione ze związkami zawodowymi zrzeszającymi 

nauczycieli. 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Poinformowała o odbytym spotkaniu z przedstawicielami związków zawodowych. 

Sporządzono protokół z odbytego posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy jest to dopuszczalna forma konsultacji? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że tak, jest to dopuszczalna forma konsultacji. Przedstawiła wyjaśnienia w tej 

sprawie.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał,  z jakiego przepisu wynika ta forma konsultacji? 
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Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że z ustawy o związkach zawodowych. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wyjaśniła, że z ustawy o związkach zawodowych jesteśmy zobligowani konsultować każdą 

zmianę dotyczącą sytuacji pracowniczej nauczycieli. Można to wykonać poprzez przesłanie 

projektu uchwały i odczekanie 30 dni, lub też poprzez zaproszenie na spotkanie. Na tym 

spotkaniu dokonuje się negocjacji co do treści proponowanej zmiany i sporządza się protokół. 

W tym przypadki cztery związki zawodowe nie wniosły zastrzeżeń do przedstawionej 

propozycji zmiany. W związku z powyższym uznano, że konsultacje zostały zrealizowane. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Myśliborski głosowało 5 Członków Komisji, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

5.6 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej podjęcia działań w sprawie poszerzenia nawierzchni drogi powiatowej nr 

2152Z na odcinku Ożar – Dziedzice.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przedstawił projekt uchwały. Zwrócił uwagę, że petycję uznaje się petycję dotyczącą podjęcia 

działań w sprawie poszerzenia nawierzchni drogi powiatowej nr 2152Z na odcinku Ożar-

Dziedzice, za zasadną. Zapytał, kto jest autorem projektu uchwały? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że jest to stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Do Rady Powiatu 

należy zaakceptowanie, bądź nie przedstawionego stanowiska. Petycję proceduje 

merytoryczna komisja, przeprowadzono postępowanie wyjaśniające, propozycję rozpatrzenia 

petycji przedstawiono w formie uchwały. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zwrócił uwagę, że wniosek jest zasadny. Poinformował, ze zna stan techniczny 

przedmiotowej drogi. Kwestia dotycząca finansowania i zmiany gruntów będzie wiązała się z 

wydatkiem kilkunastu milionów złotych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia 

działań w sprawie poszerzenia nawierzchni drogi powiatowej nr 2152Z na odcinku Ożar-

Dziedzice głosowało 5 Członków Komisji, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

5.7 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 
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Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Skarga została wniesiona przez Sołtysa Sołectwa 

Płonno zawierającą zarzuty kierowane pod adresem Starosty Powiatu Myśliborskiego 

dotyczące braku działań lub przekazywania informacji o planowanych działaniach odnośnie 

drogi powiatowej nr 2116Z w miejscowości Płonno. Skarżący w przedmiotowej skardze 

wskazał w szczególności na brak chodników oraz problemy z zalegającymi wodami 

opadowymi w otoczeniu przystanku autobusowego, co stwarza zagrożenie przede wszystkim 

dla dzieci oraz pozostałych mieszkańców sołectwa Płonno. Komisja Skarg Wniosków  

i Petycji uznała skargę za bezzasadną. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu głosowało 4 Członków Komisji, przeciw - 0, 1 Członek 

Komisji (R. Wiśniak) wstrzymał się od głosu. 

 

5.8  Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że dotyczy on rozpatrzenia 

wniosku mieszkańców wsi Płonno i Radnej Rady Miejskiej w Barlinku Pani Bernardy 

Lewandowskiej o dalszą modernizację drogi powiatowej nr 2158Z i 2116Z w miejscowości 

Płonno. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku głosowało  

5 Członków Komisji, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 3 

Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu: 

 

3.1 Sprawozdanie Państwowych Gospodarstw Wodnych Wody Polskie – Nadzoru 

Wodnego w Gorzowie Wlkp., Nadzoru Wodnego w Pyrzycach, Nadzoru Wodnego  

w Gryfinie, Nadzoru Wodnego w Myśliborzu i Nadzoru Wodnego w Strzelcach 

Krajeńskich z działań podejmowanych na terenie Powiatu Myśliborskiego w 2021 roku.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 4 

Analiza informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za  

I półrocze 2022 roku oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć: 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o stan wolnych środków? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że uwzględniając przygotowany projekt uchwały skierowany w miesiącu 

wrześniu pod obrady sesji Rady Powiatu pozostaje zaangażowanych 12 420 424,00 zł. W tych 

pieniądzach są środki finansowe dedykowane szpitalom, pochodzące z wyemitowanych 

obligacji, środki niewykorzystane z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, środki  

w związku z podpisanymi umowami z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, środki  

w związku z otrzymanymi promesami z Polskiego Ładu. Podała kwoty poszczególnych 

środków finansowych. (informacja stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

Podała informacje na temat realizowanych zadań inwestycyjnych i zaangażowaniu środków 

finansowych. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o spłatę kredytów? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że kwota została już spłacona.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o kwotę 4 530 000,00 zł z wyemitowanych obligacji? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że obligacje zostały wyemitowane na rzecz Szpitala w Dębnie w wysokości 

9 000 000,00 zł. Rozdysponowano już część środków, w przypadku gdy są one przekazywane 

gdzie indziej niż na szpital to jest o tym mowa w danej uchwale Rady Powiatu. 

 

Mariusz Kuziel – Wiceprzewodniczący Komisji 

Zwrócił uwagę, że w tym roku będzie konieczność wniesienia dopłaty do Szpitala Barlinek  

w wysokości 645 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o czy pojawiła się wyrównawcza subwencja oświatowa? Czy pojawiła się subwencja, 

która wpłynęła do budżetu w zakresie dzieci pochodzących z Ukrainy uczących się w naszych 

szkołach? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że w uchwale Rady Powiatu znajduje się pozycja dotycząca środków z tytułu 

wsparcia jednostek samorządu terytorialnego w realizacji dodatkowych zadań oświatowych 

związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi 

obywatelami Ukrainy. Poinformowała, że wykaz dochodów i wydatków z tego tyt. stanowi 

załącznik Nr 6 do projektu uchwały. Wymieniła szkoły w których uczą się dzieci pochodzące 

z Ukrainy. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła informacje na temat ilości dzieci pochodzących z Ukrainy uczęszczających do 

szkół na terenie Powiatu Myśliborskiego. Przedstawiła informacje na temat rozliczenia  

i rozdysponowania przekazanych środków finansowych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

4.1 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-2033. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o omówienie przedmiotowego projekt uchwały. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o realizację zadań drogowych w ramach Polskiego Ładu? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Wymieniła poszczególne zadania drogowe jakie planuje się zrealizować w ramach 

przedmiotowego programu. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, o zadanie pn. „Cyfrowy Powiat”, czy=ego to dotyczy? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła informacje dotyczące realizacji przedmiotowego programu. Wartość 

przedsięwzięcia to kwota 199 119,00 zł, są to środki dedykowane na bezpieczeństwo cyfrowe 

w Starostwie Powiatowym oraz wszystkich jednostkach organizacyjnych. Środki będą 

rozdysponowane na serwery, komputery i zabezpieczenia sieciowe. Odniosła się do tematu 

dotyczącego zabezpieczenia przed cyberprzestępczością.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy do Wieloletniej Prognozy Finansowej będą wprowadzone środki finansowe  

z Gminy Dębno  przeznaczone na dofinansowanie inwestycji w m. Różańsko? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że środki będą wprowadzone do budżetu, czekamy na porozumienie w tej 

sprawie. Złożyła wyjaśnienia dotyczące zabezpieczenia środków na realizację inwestycji. 

Cała wartość zadania jest zapisana w WPF uwzględniając dotację z Gminy Dębno w roku 

przyszłym. Gmina zdecydowała, że przekaże środki w roku 2022, konieczne jest podpisanie 

porozumienia i środki finansowe zostaną wprowadzone do budżety w tym roku.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Dodała, że nie zostało jeszcze zawarte porozumienie z Gminą Dębno na dodatkową kwotę. 

Prowadzone są rozmowy w tej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-2033 głosowało 5 Członków 

Komisji, przeciw - 0 , nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

4.2 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu  

i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

Zmian dokonuje się na podstawie: 

1)  Wniosku Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu o dokonanie przeniesienia 

kwoty 18.231 zł pomiędzy działami klasyfikacji budżetowej z działu 700 – Gospodarka 

mieszkaniowa do działu 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej w celu 

zwiększenia środków finansowych w rozdziale 85333 – Powiatowe urzędy pracy, §4010 

– wynagrodzenia osobowe pracowników. 

2) Wniosku Przewodniczącego Zespołu ds. orzekania o niepełnosprawności o wprowadzenie 

do budżetu Powiatu kwoty 1.792,80 zł. z przeznaczeniem na wynagrodzenie lekarzy  

i specjalistów biorących udział w posiedzeniach składów orzekających oraz na pokrycie 

kosztów korespondencji. Środki powyższe Powiat otrzymał ze środków Funduszu 

Pomocy w związku z realizacją zadań o których mowa w ustawie z dnia 12 marca 2022 

roku o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa. 

3) Wniosku Biura ds. Obronnych i Zarządzania Kryzysowego Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu o dokonanie zmiany paragrafów dochodów i wydatków w rozdziale 75495 

– Pozostała działalność dotyczących realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia  

12 marca 2022 roku o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego państwa. Powyższe wynika z konieczności dostosowania paragrafów 

klasyfikacji budżetowej do zmian ujętych w rozporządzeniu w sprawie szczegółowej 

klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów oraz środków pochodzących 

ze źródeł zagranicznych. 

4) W związku ze zmianą rozporządzenia w sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów, 

wydatków, przychodów i rozchodów oraz środków pochodzących ze źródeł 

zagranicznych zachodzi konieczność dostosowania paragrafów wydatkowych 

dotyczących realizacji zadań finansowanych ze środków otrzymanych z Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych. W rozdziałach 70005 – Gospodarka gruntami  

i nieruchomościami oraz 60014 – Drogi publiczne powiatowe dokonuje się przeniesienia 

planu wydatków z §6050 - wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych do paragrafu 

6100 – Wydatki na zadania inwestycyjne realizowane ze środków otrzymanych  

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

5) Wniosku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu o zwiększenie planu 

dochodów i wydatków budżetu Powiatu o kwotę 38.481 zł w związku z otrzymaniem 

środków z Funduszu Przeciwdziałania Coovid-19 na pomoc dla domów pomocy 

społecznej w przeciwdziałaniu skutkom rozprzestrzeniania się wirusa SARS-COv-2. 

6) Wniosku Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o wprowadzenie do budżetu po 

stronie dochodów i wydatków kwoty 79.614,17 zł w związku z otrzymaniem 

dodatkowych środków z tytułu wsparcia jednostek samorządu terytorialnego w realizacji 

dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad 

dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy, o których mowa w art. 50 ust. 1 pkt 2 



11 
 

ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa. Jednocześnie zachodzi konieczność dostosowania paragrafów dochodów  

i wydatków klasyfikacji budżetowej związanych z realizacją w/w zadań do zmian ujętych 

w rozporządzeniu w sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, 

przychodów i rozchodów oraz środków pochodzących ze źródeł zagranicznych. 

7) Wniosku Sekretarza Powiatu o zwiększenie planu dochodów i wydatków budżetu 

Powiatu  o kwotę 2.400 zł. otrzymaną z tytułu nakazu Sądu Rejonowego w Myśliborzu 

zapłaty w postępowaniu upominawczym na skutek pozwu wniesionego przez Powiat 

Myśliborski z przeznaczeniem na zwrot kosztów zastępstwa procesowego na rzecz 

obsługującej tutejszy Urząd Kancelarii Radców Prawnych Leś-Hatys Domina. 

8) Wniosku Geodety Powiatowego o dokonanie zmian w Projekcie pn. „Budowa 

Regionalnej Infrastruktury Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego”  

w wyniku których sfinansowane zostanie zadanie dodatkowe dotyczące przeprowadzenia 

bezstratnej konwersji danych przestrzennych zdeponowanych w powiatowych bazach 

danych Powiatowego Zasobu Geodezyjnego i Kartograficznego, w celu uzyskania ich 

zgodności ze znowelizowaną ustawą Prawo geodezyjne i kartograficzne oraz 

rozporządzeń wykonawczych do ustawy. 

9) Wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku o zwiększenie 

planu wydatków jednostki na wynagrodzenia oraz pochodne od wynagrodzeń, opłaty 

związane z dostawą energii, wody i ciepła oraz na opłaty za gospodarowanie odpadami. 

Zarząd podjął decyzję o zabezpieczeniu kwoty 747.400 zł. 

10) Wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie o zwiększenie planu wydatków 

jednostki na wynagrodzenia oraz pochodne od wynagrodzeń oraz opłaty związane  

z dostawą energii, wody i ciepła. Zarząd podjął decyzję o zabezpieczeniu kwoty 127.515 

zł. 

11) Wniosku Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu o zwiększenie 

planu wydatków jednostki na wynagrodzenia oraz pochodne od wynagrodzeń oraz opłaty 

związane z dostawą energii, wody i ciepła. Zarząd podjął decyzję o zabezpieczeniu kwoty 

14.097 zł. 

12) Wniosku Dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu o zwiększenie planu wydatków 

jednostki na wynagrodzenia oraz pochodne od wynagrodzeń. Zarząd podjął decyzję  

o zabezpieczeniu kwoty 231.000 zł. 

13) Zwiększa się plan dochodów w rozdziale 75801 – Część oświatowa subwencji ogólnej  

o kwotę 437.615 zł. 

14) Zwiększa się plan przychodów w o kwotę 682.397 zł 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę na zabezpieczenie środków na potrzeby jednostek. Zwrócił uwagę na deficyt 

budżetu i rosnącą inflację oraz wzrost kosztów energii elektrycznej i CO. Zapytał, czy 

planowany był przetarg na zakup energii? Czy dokonano kalkulacji wydatków na  

ogrzewanie? O ile koszty wzrosły w stosunku do poprzedniego roku ? Czy wszystkie 

jednostki, wykazały w jakichkolwiek pismach wzrost i o ile procent planowanych wydatków 

na bieżące utrzymanie placówek? Poprosił o kopie tych dokumentów. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Odpowiedziała, że Powiat Myśliborski należy do Gorzowskiej grupy zakupowej. 

Poinformowała o rozstrzygnięciu przetargu. Wzrost cen jest na poziomie 420%. Jeżeli chodzi 

o przygotowanie budżetu jednostek, to do jutra mamy termin przygotowania zbiorczego 

zestawienia więc nie ma możliwości powiedzieć jakiej wielkości będą to kwoty. Szacunkowo 

bazuje się na wskaźniku 400%. Odniosła się do określenia wskaźników wzrostu cen za 



12 
 

ogrzewanie. Po rozmowach z firmami przyjęto 200% wskaźnik wzrostu cen. Jeżeli chodzi  

o ceny wody i ścieków przyjęto 150% wskaźnik wzrostu cen. 

Przekazała, że są prowadzone postępowania przetargowe. Wspólnie z Zarządem Powiatu 

rozmawiano w kwestii zabezpieczenia postępowań ze względu na to, że wykonawcy przede 

wszystkim w kwestii zakupu żywności zwracają się o zwiększenie kwot z przetargów. 

Po przeanalizowaniu danych zwrócono się do Zarządu z prośbą o określenie limitu do jakiego 

poziomu można negocjować zwiększenie stawek wzrostów cen. Ustalono poziom 25%. 

Poinformowała, że jest w trakcie negocjowania zmian z wykonawcami. Odniosła się do 

kwestii prawnych, które są analizowane.  

Przekazała, że wnioski wykonawców dotyczą głównie Domu Pomocy Społecznej  

w Myśliborzu, Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie i Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazał, że jeżeli w wyniku przeprowadzonych negocjacji oczekiwania usługodawcy będą 

większe niż określony przez Zarząd poziom to temat ten będzie musiał być ponownie 

rozpatrzony przez Zarząd. Odniosła się do sytuacji gospodarczej, wprowadzenie poziomu 

25% do negocjacji przyczyni się do sprawnego prowadzenia postępowań.  

Zwróciła uwagę, że jest to trudna sytuacja, gdyż żywność musi być dostarczana dla 

wychowanków i podopiecznych placówek. 

Przekazała że staramy się kontrolować wydatki.  Poinformowała że negocjacje są bardzo 

trudne. Odstąpienie wykonawcy od realizacji umowy stawia nas w trudnej sytuacji gdyż 

ciężko będzie z dnia na dzień zabezpieczyć jednostkę.   

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa  

Zauważył zerwanie umowy można zapłacić kary. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych  Powiatu 

Myśliborskiego 

Zwróciła uwagę, że  wykonawcą łatwiej jest  udowodnić  trudności związane oraz mogą 

wykazać, że niedokonano z nimi negocjacji cen. 

Przekazała że ogłaszając przetargi  na kolejny rok będzie miała olbrzymi problem żeby 

wykonawcy chcieli w ogóle startować,  gdyż w tym roku wystąpił już taki problem. 

Poinformowała że przedstawiała dla Zarządu Powiatu jak wygląda sytuacja w tej sprawie. 

Przetargi wielokrotnie były ponawiane.  Po rozmowie z panią skarbnik do wniosku, że 

niektóre przetargi już w tym momencie będą rozpoczynane. Jednostki składają wnioski  

o przeprowadzenie postępowań. Dotyczy to głównie przetargów na wyżywienie, które muszą 

być zapewnione.  Rozważane jest również  ogłoszenie przetargów na pół roku.  Jest to 

dodatkowe obciążenie i CUW się z tym liczy. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zauważyła że umowy wieloletnie i tak nie gwarantują niższych cen. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Podała przykład ogłoszenia przetargu na pieczywo, gdzie zamówienie musi być wykonane 

częściowo, gdyż wykonawcy  składać ofert. 

Przewodniczący Komisji - Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę na możliwość powołania spółdzielni społecznej. 
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Wicestarosta - Alicja Prill 

Przekazała że zastanawiają się uważnie nad tą formą ekonomii społecznej, może w innym 

obszarze.  Prowadzone są rozmowy na ten temat. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę na problem w samofinansowaniu się takiej spółdzielni. 

 

Przewodniczący Komisji - Arkadiusz Mazepa 

Przekazał że jeżeli spółdzielnia będzie obsługiwać wszystkie jednostki będzie mogła w stanie 

nawet zarabiać na siebie. Zauważył, że należałoby pomóc w utworzeniu tego typu jednostki 

oraz pomóc w jej zarządzaniu. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Przekazała że te tematy nie są nam obce,  przeszkodą jedynie są pieniądze. Przekazała że 

temat jest w fazie analizy. 

 

Przewodniczący Komisji - Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy Zarząd zastanowił się i wskazał aby dyrektorzy jednostek przygotowali się do 

programu zarządzania w kryzysie,  poprzez reorganizację wydatków, inną formę układania 

zakupów?  

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Odpowiedziała że ten problem  był poruszany na zarządzie już wielokrotnie.  W poniedziałek 

zaplanowano spotkanie ze wszystkimi dyrektorami jednostek, w tym szkół i placówek łącznie 

ze Starostwem Powiatowym.   

Przeprowadzone zostaną rozmowy o programie oszczędnościowym. Poproszono dyrektorów 

o przedstawienie propozycji  w tym zakresie. Zwróciła uwagę na działania Rządowe związane 

z nakazem  10 %  oszczędności na energii elektrycznej  w administracji publicznej. Postaramy 

się żeby to zostało wypracowane. Odniosła się do działań jakie będą podejmowane w tej 

sprawie, dotyczące między innymi ograniczenia związane ze  zmniejszeniem ilości 

oświetlenia. Przekazała, że podjęto działania związane z wymianą oświetlenia na oświetlenie 

ledowe. Rozważano również inwestycje dotyczące fotowoltaiki. Zwróciła uwagę na 

możliwość wzięcia kredytu z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska.  Wiele obiektów 

należących do powiatu myśliborskiego posiada płaskie dachy, na których można zainstalować 

instalację fotowoltaiczną.  

 

Przewodniczący Komisji - Arkadiusz Mazepa 

Prosił o zastanowienie się nad tą formą finansowania. 

 

Skarbnik Powiatu - Małgorzata Popławska 

Przekazała, że niezbędna do tego jest kalkulacja  i analiza możliwości wykonania tego typu 

inwestycji. 

 

Członek Komisji -  Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę, że na obiektach między innymi w szkole w Barlinku planowane jest 

wykonanie termomodernizacji. 

 

Wicestarosta - Alicja Prill 

Potwierdziła i poinformowała że inwestycje zostały złożone w ramach Polskiego Ładu.  Na 

wykonanie termomodernizacji budynku Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku, 
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Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie oraz budynku na ulicy 

Spokojnej w Myśliborzu. Korzystniej byłoby dla powiatu, gdybyśmy mieli jeden duży projekt 

na przykład fotowoltaikę dla wszystkich jednostek powiatowych.  Łatwiej będzie wykonać 

duży przetarg, niż kilka pojedynczych. Zwróciła uwagę na sytuację dotyczącą wzrostu cen za 

energię. Powiat znajduje się w Gorzowskiej Grupie Zakupowej na Zarządzie Powiatu 

rozważano, czy wychodzimy z grupy, czy podpisujemy umowy, czy też ogłaszamy ponowny 

przetarg. Doszliśmy do wniosku,  że mając na uwadze to co się dzieje i jaka jest perspektywa 

na najbliższe miesiące należy się zgodzić na to co przedstawiono.  Umowa została zawarta 

jedynie na rok. Odniosła się do kwestii związanej z wykonaniem termomodernizacji budynku 

Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. Poinformowała o odbytym 

spotkaniu z Marszałkiem Województwa Zachodniopomorskiego wsparcia tego 

zadania. Przedstawiła informacje o przebiegu spotkania. Dokonano uzgodnień w kwestii 

partycypacji w kosztach bieżących utrzymania placówki. 

 

Przewodniczący Komisji - Arkadiusz Mazepa 

Poprosił, aby na kolejne posiedzenie Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

w miesiącu październiku Zarząd Powiatu w Myśliborzu przedstawił informację w zakresie 

przygotowywanych analiz dotyczących przyszłych oszczędności energetycznych oraz 

inwestycji możliwych do zaplanowania w zakresie fotowoltaiki. 

Czy zostanie przeprowadzony audyt energetyczny nieruchomości Starostwa Powiatowego 

oraz jednostek organizacyjnych Powiatu Myśliborskiego, czy były wykonywane wcześniej 

takie audyty energetyczne? 

Poprosił o informacje na temat wzrostu kosztów towarów i usług w Starostwie Powiatowym 

oraz powiatowych jednostkach organizacyjnych. 

Przekazał, że jeżeli w wyniku spotkania, które jest zaplanowane z dyrektorami jednostek 

powstanie określony plan zarządzania kryzysem, to poprosił o przekazanie radnym informacji 

w tej sprawie. 

 

Ewelina Mazurak – Januchowska Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Zwróciła uwagę, że zastanawiano się nad działaniami dotyczącymi oszczędzania energii  

w budynku. 

 

Przewodniczący Komisji - Arkadiusz Mazepa 

Odniósł się do kwestii związanej z oświetleniem budynku Starostwa Powiatowego. 

 

Skarbnik Powiatu - Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, na wzrost w roku przyszłym najniższego wynagrodzenia pracowników. 

Odniosła się do wyliczeń z tym związanych i skutków dla budżetu. Poruszyła temat wzrostu 

wydatków za energię i ogrzewanie. Zwróciła uwagę, że wzrost najniższego wynagrodzenia 

będzie również miał przełożenie na wzrost cen za towary i usługi. Zwróciła uwagę na wzrost 

kosztów obsługi zadłużenia.  

 

Przewodniczący Komisji - Arkadiusz Mazepa 

Poruszył temat dotyczący realizacji inwestycji. Odniósł się do kwestii związanej  

z zarządzaniem budżetem i ograniczenia wydatków związanych z realizacją inwestycji.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 
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Za pozytywną opinią projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu 

Myśliborskiego na 2022 rok głosowało 4 Członków Komisji, przeciw - 0 , 1 Członek Komisji 

wstrzymał się od głosu. 

 

3.2 Sprawozdanie finansowe spółki prawa handlowego Szpital Barlinek Sp. z o.o.  

i Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. za I półrocze 2022 roku. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o informacje dotyczące odbytego Walnego Zgromadzenia Wspólników Spółki. 

Zapytał o działania dotycząc wniesienia dopłat do Spółki Szpital Barlinek? Zapytał o środki 

finansowe pochodzące z obligacji wyemitowanych na szpitale powiatowe. Zapytał  

o powołany zespół ds. koncentracji szpitalnictwa w Powiecie Myśliborskim? Poprosił  

o informacje na temat przedmiotowego zespołu, kto wchodzi w jego skład, jacy 

przedstawiciele, jaki ma zakres działalności, co może wykonywać, czy ma do dyspozycji 

budżet. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wyjaśniła, że na ostatnim posiedzeniu Zarządu Powiatu przedstawiono projekt porozumienia 

z Gminami Barlinek i Dębno dotyczącego powołania zespołu ds. koncentracji szpitalnictwa  

w Powiecie Myśliborskim. Z ramienia Powiatu Myśliborskiego zaproponowano 

oddelegowanie do prac zespołu Członka Zarządu Powiatu Mariusza Kuziela i Członka 

Zarządu Powiatu Mariusza Norsesowicza.  

Zaproponowano, aby do składu zespołu oddelegowano z każdego samorządu po dwie osoby.  

Z Gminy Dębno wskazano Przewodniczącego Rady Miejskiej Pana Marcina Krzysiaka oraz 

Panią Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Alicję Sopińska. Ze strony Gminy Barlinek 

wytypowano jedną osobę z poza Rady Miejskiej tj. w osobie Pana Mirosława 

Przyborowskiego. 

 

Mariusz Kuziel – Wiceprzewodniczący Komisji 

Dopowiedział, że zaplanowane spotkania nie odbyły się z uwagi na brak wskazania członków 

zespołu ze strony Gminy Barlinek.  Opracowano wzór porozumienia w sprawie powołania 

członków do przedmiotowego zespołu. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, po co został powołany zespół? 

 

Mariusz Kuziel – Wiceprzewodniczący Komisji 

Poinformował o odbytych spotkaniach u Wojewody Zachodniopomorskiego oraz z radnymi 

Rady Miejskiej w Barlinku, na którym wybrzmiało, aby powstał zespół lub komisja  

z przedstawicielami samorządów w zakresie opracowania koncepcji rozwoju i koncentracji 

szpitalnictwa w Powiecie Myśliborskim. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Odniósł się do kwestii związanej z powołaniem przedmiotowego zespołu i decyzji jakie będą 

podejmowane na podstawie jego prac. Zwrócił uwagę na strukturę udziałów w szpitalach oraz 

na koncepcję opracowaną przez Firmę FORMEDIS. Dwa samorządy wyraziły zgodę na 

przedstawione propozycje, jedynie Gmina Barlinek stwierdziła, że ma odrębne zdanie. 

Następnie dokonano wyceny udziałów w spółce. Przekazał, że powinna dziś zapaść decyzją 
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co do ich przekazania na rzecz Gminy Barlinek. Powołanie zespołu jest wydłużeniem  

w czasie podejmowanych działań. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 6 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 7  

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenia Komisja zakończyła się o godz. 14:10.  

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze BO 
 

 


